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Betreft: respijtzorg 

 
Geacht college, 
 
Conform het reglement van orde van de gemeenteraad van Dalfsen, artikel 32, stellen we 
een aantal vragen aan het college m.b.t logeerhuisopvang als vorm van respijtzorg 

Al hoewel ook voor de corona periode sprake was van zwaar belaste mantelzorgers ontvangt 
onze fractie signalen dat de belasting voor mantelzorgers nog steeds verder toeneemt. Om 
te zorgen dat de mantelzorger haar/zijn taken kan blijven uitoefenen is respijtzorg van enorm 
belang. Een van de mogelijkheden is gebruik te maken van logeerhuisopvang. Landelijk is er 
nog veel onbekend over deze vorm van respijtzorg. Enige tijd geleden besteedde het 
programma Kassa ruim aandacht aan dit onderwerp. Ook onze fractie heeft eerder vragen 
gesteld over de respijtzorg en in het bijzonder over mogelijkheden van logeerhuisopvang. De 
wethouder beantwoordde deze vragen destijds dat het voor zorginstellingen met enorme 
wachtlijsten niet mogelijk was om bedden vrij te houden voor deze doelgroep.  

Onlangs hebben we vanuit de fractie een bezoek gebracht aan een zorginstelling in de regio 
(Imminkhoeve in Lemele die na een herstart ruimschoots mogelijkheden biedt voor 
logeeropvang). Dit brengt ons op de volgende vragen: 

1. Worden mantelzorgers en met name de groep zwaar belaste actief geïnformeerd 
over de mogelijkheden van logeerhuisopvang als vorm van respijtzorg? 

2. Zo nee, waarom niet? 
3. Is het college op de hoogte van de extra mogelijkheden in de regio? 
4. Is het college bereid de genoemde doelgroep actief te informeren over deze 

mogelijkheid?  
 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van de PvdA Dalfsen 
 
José Eilert-Herbrink 
 
 
 


